
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 7 2020 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda 2020-09-01 § 115 – 130 

 
 

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19:00 
Plats Romevi 
Närvarande: Maria Carlsbogård, Susanne Lindström, Robert Rehammar, Maria 

Forssten, Fredrik Sjöberg, Tobias Hildesson och David Arfvidsson 
 

  Ansvarig 
§ 115 Öppnande 
 
§ 116 Dagordning 
 
§ 117 Föregående 

Protokoll 

David hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

§ 118 Kansli info Vi har använt de pengar vi fått av Barnhusfonden Maria C redovisar 
till dem.  
 
Tryckkärlet i källaren orkar inte med. Maria C har kontaktat Ställets 
rör som kommer att hjälpa ss.   
 
Möte med IKK planeras för ”Säsongsavrundaren” det krävs att 50 
personers regeln ändras till 500 personer. Annars kan vi inte köra.  
 
Försäkring för gräsklipparen skall tecknas. Robert R kollar upp 
detta när Anders L återkommit med chassinummer och 
typbeteckning på den.  
 
Vi har uppvaktat hedersmedlem Ulf Jacobsson på 75-årsdagen.  
 

 
 

§ 119 Ekonomi Tempo har nya ägare. Vi hoppas och tror på fortsatt gott samarbete. 
Förhoppningsvis kan de hjälpa oss med Ruf-lotten också.  
 
Vi ber Katarina E söka nya pengar i höst för freesbeegolfbana, 
frisparksfigurer, bollar, utelek för mindre och till ny resultattavla,  
från Barnhusfonden. Vi kan inte söka Thordens förrän i vår. 
 
Ekonomin ser fortfarande OK ut. LOK-stöd är sökt. Vi fick lite 
avdrag mot vad vi sökt men får in 73´kr.  
 
Reklamskyltarna och Danross kvarstår.  
 
Dagmammorna fortsätter att vara här september och oktober med.  
 
 Har vi svårt att bli av med lotterna. Vi erbjuder lagen att tjäna 
pengar på lotterna och ger lagen 15 kr/lott. Då går RUF ändå runt. 
Vi erbjuder samtidigt lagen att sälja julkalendrar från bingolotto 

 
 
 



  Ansvarig 
(100 kr/st) med 30 kr/st i vinst för lagen. Vi har fått in ca 7´kr på 
pant hittills i år. Vi skickar ut lappar för info om det.  
Vi startar nytt lagkonto för P12 Annelie Österström xxxxxx-xxxx 
och Lovisa Dristig xxxxxx-xxxx blir ansvariga.  

§ 120 Sponsring När vi nu får ha publik är det dags att jaga sponsorer till 
matchprogram.  

 
 

§ 121 Fotboll Kode och Romelanda kommer att ha gemensamma Futsal lag för 
F08.   
 
Ännu oklart om PF13 kommer att ha sitt sista sammandrag i höst. 
 
Vi behöver matchvärd till herrmatchen på lördag.    
 

 

§ 122 Innebandy Träningarna är igång. Ett tips är upprättat. 29/9 startar serien.   

§ 123 Gymnastik Två 17 grupper startar upp tack vare föräldrar samt en ny 16-grupp 
tack vare juniortjejer. Ledarträff har genomförts. Det finns plats i 
många grupper. De flesta barnen kommer ifrån Romelanda. 

 

§ 124 Boule Kör måndagar  när vädret tillåter.   

§ 125 Bordtennis Två seniorlag är anmälda till seriespel. Ungdomarna har 
föräldramöte inom kort och då tas beslut om ev. ungdomslag. 

 

§ 126 Förenings- 
organisation / 
Föreningsutveckling 

Bemanning på kansliet; 
                                      v.37 David 
                                      v.38 Susanne 
                                      v.39 Fredrik     
                                      v.40 Anders 
                                      v.41 Thomas T  
                                      v42.Tobias 

 

§ 127 Övriga frågor Anläggningsgruppen måste ha ett möte inom kort för att planera 
nya bollförrådet och arbetsdagen. De kommer också att titta på en 

mer långsiktig plan för hela anläggningen men detta sker lite senare 
i höst.   

Arbete kring etiska frågor har inletts. Vi behöver minst två möten 
till innan vi har något att presentera.  

Trädraden längs vägen är skyddad som en allé. Den är 

biotopskyddad och det hjälper inte att söka hos Länsstyrelsen. Så 
frågan om planerna har strandat tills vidare.  

 

Robert Remahmmar har tagit tag i el-frågan för föreningen. Vi 
betalar en del pengar för sådant som är trasigt sk. reaktiv effekt. 

 
 



  Ansvarig 
Man ser tydligt att belysningen kostar oss. Vi byter till 
Skellfteåkraft löpande för kommande året. Om vi sedan skaffar ex. 

solceller kan vi säga upp det när vi vill. Kungälvs Energi har varit 
här samt ett annat bolag från Gbg som kommit med råd.  

 

Det viktigaste är att byta belysningen till LED. Aktuellt kan vara 
300 LUX kostar 400´kr (damallsvenskan belysning)  eller 100 
LUX kostar 100´kr vilket är normalstandard för en anläggning av 

den här storleken. Vi skulle behöva hitta uppgifter på lampor, 
stolpar samt fundament för att se hur vi kan byta armaturen.  

 

Robert har tittat på ytor som skulle kunna vara lämpliga för 
solceller. Detta kräver evig nyttjanderätt för marken det har vi men 
avtalet på det behövs Maria C hjälper till med det.  Kommunen 

kommer inte att hjälpa oss ekonomiskt. Möjlighet finns att vara 
microproducent dvs sälja överskotts-el. Vi kan också sätta upp 
laddstolpar och man kan då sälja el från  dem. För att kunna söka 

bidrag måste vi få faktura på arbetet och utrustningen. Det finns 
goda möjligheter att söka bidrag. Vid syn med elektrikern 
upptäcktes farliga saker direkt. Bl.a. elskåpen behöver åtgärdas.  

 

Vi pratar om en total investering på ca 1,1 miljon för solceller 

33kw, belysning, laddstolpar. Det ser ut som vi kan få bidrag för ca 
700´kr från klimatklivet, RF SiSu och Allmänna arvsfonden. Alla 
bidragen är bidrag man söker först och startar bara efter att bidrag 

erhållits. 

  

Robert driver frågorna vidare och börjar söka pengar hos 
klimatklivet omedelbart. Klubben kommer dock att behöva lägga in 
pengar själva i perioder. Vi bör kunna höja upp lånen på 
anläggningen lite för att få loss pengar. Även belysningen på 

parkeringen och effekten till kiosken behöver ses över. Ev. bör vi 
även investera i en luftvärmepump till Knarta.  

 

  



  Ansvarig 
§ 128 
Planering/Aktiviteter 

Planering 2020 
- Styrelsemöten tisdagar 19:00 

6/10, 3/11, 12/12 (lördag) 
- Höstens arbetsdag: 19/9 9:00-12:00 
- CUPEn Säsongsavrundaren preliminärt 24-25/10 
- Årsfest: 14/11 
- Höstmöte: 11/11 (onsdag) 19:00 

 
 

§ 129 Nästa möte Nästa möte är 7/10 kl. 18.30 obs  onsdag 
 
  Tobias står för fika. 
 

 

§ 130 Avslutning Mötet avslutades  

 

…………………………….. ……………………….. 

David Arfvidsson Maria Forssten 
Ordförande Sekreterare 


